
 

Diari de la neu, 08/12/22 

Així són els esquiadors de Font Romeu 
Pyrénées 2000 aquests dies 

Entrevistem diversos esquiadors al peu de telecadira Les 
Airelles, que en un 80% poden venir del sud de la frontera 
 

 

Entrevistem diversos esquiadors al peu de telecadira Les Airelles, que en un 80% poden venir del sud de la frontera 

 

Font Romeu Pyrénées 2000 va inaugurar la temporada divendres passat. 
Com era de preveure, l'afluència d'esquiadors ha estat molt alta en 
aquests dies del pont de la Puríssima. La majoria d'aquests visitants 
s'allotgen a la zona més d'un dia, però vam voler preguntar-los, a peu de 
telecadira, d'on venien. 

Com ja va avançar el diaridelaneu dilluns, Font Romeu va engegar els 

remuntadors divendres passat. Sobre el terreny l'inici de la temporada de neu 

2022-23 s'ha fet, com es diu popularment, posant la directa i gas a fons. Això 

només ha estat possible perquè s'ha aprofitat la conjuntura de les festivitats del 

Pont de la Puríssima de què gaudeixen al sud de la frontera. Una frontera, la 

de Puigcerdà, que és a només 20 minuts en cotxe i que, per tant, fa que la 

presència d'esquiadors del sud de la frontera sigui del tot majoritària des de fa 

anys en aquestes dates. 



A més, el comunicat de pistes de l'estació de l'Alta Cerdanya no està gens 

malament. Les nevades naturals que van precipitar uns dies abans del pont, 

unides al fred nocturn que ha permès posar la xarxa de producció de neu a una 

bona capacitat, han propiciat que les seves pistes ofereixin gruixos de neu 

suficients per obrir. En xifres, el 50% del domini esquiable. I l'objectiu és 

continuar obrint més pistes de cara al tram final de la setmana de la Puríssima. 

Així ho va anunciar la seva directora comercial MaudeLletché en declaracions 

al nostre diari.  

 

Professor d'esquí de Camp Base de Llívia amb alumnes a Font Romeu (Foto: DDLN). 
 
Qui són i d'on venen els clients de Font Romeu? 

D'entre els clients del sud de la frontera que dilluns van estar esquiant en 
aquesta estació de la Catalunya del Nord, la majoria d'ells s'allotgen a la zona, 
sigui en apartaments de temporada, segones residències o en hotels. 

Molts repetiran l'esquiada d'aquest llarg pont, però una altra part esquiaran en 
altres estacions. Per saber-ne més sobre ells, dilluns vam preguntar a peu del 
telecadira Les Airelles quines eren les intencions d'alguns d'aquests 
esquiadors (podeu veure la vídeo entrevista als esquiadors en aquest enllaç, 
així com l'entrevista a la directora comercial del'estació). 

Toni Pladevall ve de Vic i passarà uns dies amb la família a l'apartament que 
tenen a la Cerdanya. Per a la seva família és molt habitual visitar la zona, 



perquè explica que hi venen tant a l'estiu com a l'hivern. De Font Romeu els 
agrada que "és una estació molt soleia" però també perquè "el preu del 
forfet és assequible". A banda d'esquiar aquí diu que aniran variant i que 
potser visitaran Els Angles o Masella. 

Moment per al relaxament dilluns passat, des de la terrassa del restaurant La Gallina, al sector de Les Airelles (Foto: 
DDLN). 

Cas una mica diferent era el de la Roser de Sant Feliu de Llobregat. Ha 
vingut amb la família aprofitant els dies de pont i en el moment de l'entrevista 
tot just acabaven d'arribar i deixar els dos nens petits fent classe amb un 
professor. "Ens  estarem per aquí tres o quatre dies", detallava. 

També vam preguntar pels motius de ser a Font Romeu a Pau Ruinart, veí de 
Begues i Riells. Va explicar que tenia previst passar tots tres dies esquiant a 
Font Romeu. Valorava com a espectacular l'estat de pistes de Font Romeu de 
dilluns i ho sentenciava dient que "la neu està molt bé, molt poqueta gent, el 
qual ajuda molt", donant a entendre amb aquest argument final que aquest fet 
resultava determinant per a l'experiència global. Admetia, això sí, que l'únic 
inconvenient era "que els telecadires van una mica lents. És l'únic 
inconvenient que hi trobo". 

Res a veure amb els altres  entrevistats era GuidoBarbier. El vam interceptar 
esquiant en solitari, i ens explicava amb un voluntariós castellà que, de fet, viu i 
treballa a Font Romeu una part de l'any. Estava pletòric per l'estat de la neu el 
dilluns a Font Romeu, a la qual va definir de "excelente. Muybien. 
Fantástica". 
 



Grup familiar esquiant a Font Romeu dilluns passat (Foto: DDLN). 

Enric Boza venia de Sitges amb tota la família. Tenen forfet de temporada de 
l'estació i pensen venir cada cap de setmana. Es mostrava satisfet per l'estat 
de la neu. No ho veia de la mateixa manera Jordi Surinyac, que pujava des de 
Mataró i tenia previst esquiar entre tres i quatre dies. Considerava que la neu 
estava, literalment, "regularment bé" i que li agradaria que "l'estació 
estigués més oberta". Així mateix, admetia que "és el que hi ha i no es pot 
demanar gaire més en un 5 de desembre". 

L'Òscar, pare de família, esquiava amb les seves filles i una amiga d'aquestes. 
Són de Tiana i Sant Feliu de Guíxols. Venien a passar uns dies a la Cerdanya 
aprofitant que hi tenen una segona residència. Van mirar la situació en general 
a les pistes del Pirineu i comentava que "Font Romeu tenia bona pinta. Ja la 
coneixem. És alpina, té molt de bosc... Ara farem la primera baixada, però 
té bon aspecte". 

Però no només vam entrevistar esquiadors "clients", també ho vam fer amb 
professors d'esquí originaris, també, de l'altre costat de la frontera. Gerard 
Codina és professor d'una de les dues escoles d'esquí que hi ha a Font 
Romeu, qui ja feia quatre dies fent la temporada i posant en relleu el bon temps 
i les bones condicions. 

Clients de més enllà de Catalunya 

Jordi Valor venia de Cocentaina, a Alacant, i venia a gaudir de Font Romeu 
tota la setmana, de dissabte a dissabte. Valorava que l'estació estava "prou 



bé", amb una obertura per sobre del 40% i que "ens ho estem passant molt 
bé". 
 
I finalment, ja acabant les entrevistes aleatòries, vam encertar amb una jove 
esquiadora de les illes balears. Caterina Reinés, de Mallorca, venia amb la 
seva família i tenien previst esquiar dos dies. Era la seva primera experiència a 
la neu i venia amb moltes ganes "de provar les pistes de Font Romeu". 

 


